
Kalisz, 11 czerwca 2025 r.

WAG.0003.0001.2025
D2025.06.01711

Pan
Andrzej Plichta
Radny
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na złożoną interpelację w sprawie przeniesienia siedziby Rady 
Miasta Kalisza do ratusza uprzejmie informuję, że obecna lokalizacja 
poszczególnych wydziałów Urzędu Miasta wynika z określonych możliwości 
organizacyjnych i technicznych budynków Urzędu, a także potrzeb mieszańców. 

Lokalizacja powinna zapewniać możliwości techniczne i udogodnienia adekwatne 
do liczby interesantów obsługiwanych przez dany wydział.

Villa Calisia posiada szereg udogodnień, które zapewniają radnym komfort pracy. 
Obiekt posiada dużą klimatyzowaną salę z możliwością aranżacji przestrzeni 
stosownie do potrzeb. Priorytet stanowią rezerwacje sali przez Kancelarię Rady 
Miasta. Budynek posiada ponadto dobrą infrastrukturę teleinformatyczną, która 
spełnia oczekiwania.

Zaznaczam jednocześnie, że Sala Recepcyjna im. Ignacego Adama Bujnickiego
w ratuszu jest do pełnej dyspozycji Radnych Miasta Kalisza i Kancelarii Rady 
Miasta.

Z poważaniem

                                                                         Prezydent Miasta Kalisza
      /…/

     Krystian Kinastowski




